
Громадська рада 
зібралася знову

Першого вересня після літньої перер
ви, трохи порушивши свою традицію 
проведення засідань по понеділках, зі
брались члени МГО «Громадська рада з  
розвитку міста Славутич», щоби спільно 
обговорити плани проведення заходів зі 
відзначення 30-ї річниці міста. Славутич 
святкуватиме її  в наступному році. 
Міський голова Фомічев Ю. К, зупинився 
на основних постановочних питаннях, які 
потребують вирішення на державному 
рівні, а саме: забезпечення належного 
медичного обслуговування; добудова 
споруди готелю; передача місту споруди 
поліклініки; створення технопарку та бу
дівництво науко-дослідницького ядерно
го реактора. Голова Громадської ради з 
розвитку міста Славутич Удовиченко В. П. 
порівняв наступний 2017-й рік із роком 
2001-м, коли місто втрачало основне 
містоутворююче підприємство — ДСП 
«Чорнобильська АЕС» та високооплачу- 
вані робочі місця. Присутні на засіданні 
обговорили внутрішні питання життєді
яльності міста, які потребують вирішення 
на місцевому рівні. Міський голова 
Фомічев Ю. К. наголосив на своїй відкри
тості для креативних пропозицій та за
пропонував жителям міста бути активні
шими.


